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Protokół 11/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 13 grudnia 2022 roku 

 

 

WAK.0012.2.11.2022 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała, powitała 

członków komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Omówienie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Komisji przyjęty został stosunkiem głosów: 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.   

 

Przewodnicząca Komisji oddała głos Skarbnikowi Powiatu Legionowskiego. Pani Katarzyna 

Rembelska omówiła: 

 

 projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniający uchwałę Nr 

255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

 

Skarbnik powiedziała, że zmiany mają charakter porządkowy, szczególnie po stronie 

dochodów. W zakresie kompetencji Komisji zwiększa się plan dochodów w Dziale Oświata 

i wychowanie o kwotę 3 650,00 zł z tytułu kapitalizacji odsetek od środków 

zgromadzonych na kontach bankowych jednostek oświatowych oraz tytułem uzyskanego 

przez jednostki oświatowe wynagrodzenia należnego płatnikom za terminowo 

odprowadzane podatki i wypłatę zasiłków dla pracowników. Po stronie wydatków 

zwiększa się plan dotacji podmiotowej o kwotę 12 600,00 zł dla Szkoły Policealnej 

Centrum Nauki i Biznesu „Żak” w Legionowie, ale zmniejsza się plan dotacji o 23 000,00 

zł dotyczący poradni niepublicznych. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że do 

egzaminu na stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego przystąpiła 

mniejsza niż planowano liczba nauczycieli. Ponadto z uwagi na pandemię nie odbyła się 

Giełda Szkół Ponadpodstawowych. Łączna kwota o jaką zmniejsza się plan wydatków 

z obu powodów wynosi 37 000,00 zł. W zakresie kultury fizycznej przesuwa się środki 
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w kwocie 12 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów obsługi Mazowieckich 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała podziękowała i zapytała czy są pytania. Wobec 

braku zgłoszeń, Przewodnicząca rozpoczęła procedurę głosowania. Projekt w/w uchwały 

w części dotyczącej kompetencji Komisji zaopiniowany został pozytywnie stosunkiem 

głosów: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

4. Omówienie sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała zwróciła się do Wiceprzewodniczącego 

Komisji, Pana Zenona Durki o odczytanie projektu sprawozdania. Nastąpiło odczytanie 

projektu. Przewodnicząca Komisji powiedziała, że sprawozdanie będzie przyjmowane na 

następnym posiedzeniu Komisji w styczniu. Zapytała, czy są uwagi do projektu. Wobec 

braku zgłoszeń Pani Agnieszka Powała zamknęła ten punkt posiedzenia. 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Protokół nr 10/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 22 listopada 

2022 r. przyjęty został jednogłośnie stosunkiem głosów: 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

6. Wolne wnioski. 

Radny Tomasz Talarski zapytał, czy Zarząd Powiatu złożył wniosek do Marszałka 

Województwa Mazowieckiego o dofinansowanie przebudowy skrzyżowania ul. 

Jagiellońskiej z ul. Słowackiego w Legionowie. 

Skarbnik Powiatu, Katarzyna Rembelska odpowiedziała twierdząco. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w lutym odbędzie się w trybie online. 

Radny Zenon Kuska przypomniał o istotnej, z punktu widzenia historycznego dla Polski, 

rocznicy stanu wojennego ogłoszonego 13 grudnia 1981 r. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie. 

         

 

           Przewodnicząca 

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                  Agnieszka Powała 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
Karolina Chrobot 


